

进口特殊滤带特种滤带

产品名称	进口特殊滤带特种滤带
公司名称	苏州玛柯特环保科技有限公司
价格	.00/件
规格参数	玛柯特:品牌 PET:材质 欧洲:产地
公司地址	正仪镇广灵路36号
联系电话	13913507065

产品详情

特殊滤带

Metallic and synthetic wires and fabrics are engineered to perform in process critical conveying, forming, pressing, processing and liquid filtration applications.

金属和合成电线和织物设计执行过程中的关键输送、成型、冲压、处理和液体过滤应用程序。

Our ' s process solutions are typically large, heavyweight woven synthetic, metallic, & spiral products for forming, conveying and liquid filtration applications.

我们的过滤流程解决方案通常是大型重量级编织合成,金属,&螺旋产品为形成、输送液体过滤应用程序。

Service excellence and technical support are vital to process improvement and therefore Our ' s strengths. Working intensively in partnership, we add considerable value in this decidedly specialist end of the market.

卓越服务和技术支持是至关重要的过程改进因而体现我们的E过滤优势。工作集中在伙伴关系中,我们添加了可观的价值在这**专家的高端市场。

Associated Our ' s Products

- [Woven Filter Belts](#) 编织滤带

- [Metal Belts & Wires](#) 金属滤带& 金属丝
- [Spiral Belts](#) 螺旋带
- [Synthetic Filter Belts](#) 合成物滤带
- [Tower Press Belts](#) 塔式压力滤带
- [Horizontal Vacuum Belts](#) 水平真空带
- [Twin Wire Press Belts](#) 双组份压力带

详细分类：

- 1) [Woven Filter Belts](#) 编织滤带
- 2) [Metal Belts & Wires](#) 金属滤带& 金属丝
- 3) [Spiral Belts](#) 螺旋带
- 4) [Synthetic Filter Belts](#) 合成过滤带
- 5) [Tower Press Belts](#) 塔式压滤带
- 6) [Horizontal Vacuum Belts](#) 水平真空滤带
- 7) [Twin Wire Press Belts](#) 双组份压滤带